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Abstract (en)
A sealing strip (9), which is bent around a sheet-metal housing (6), is arranged between the screened housing (3) and said sheet-metal housing (6).
The sealing strip (9) has spring tongues (10) which project in the insertion direction, are inherently twisted and are braced between the collar and
the inner wall of the screened housing (3). In consequence, the space inside the cable plug is sealed against electromagnetic interference radiation.
<IMAGE>

Abstract (de)
Zwischen dem Schirmgehäuse (3) und einem Blechgehäuse (6) eines Steckerkörpers (5) ist ein Dichtstreifen (9) angeordnet, der um das
Blechgehäuse (6) herumgebogen ist. Der Dichtstreifen (9) weist in der Steckrichtung ragende Federzungen (10) auf, die in sich verdreht sind
und sich zwischen dem Kragen und der Innenwand des Schirmgehäuses (3) verspannen. Dadurch wird der Innenraum des Kabelsteckers gegen
elektromagnetische Störstrahlungen abgedichtet. <IMAGE>
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